
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: Bas Verwaaijen <bas@lokaalliberaal.nl>  
Verzonden: maandag 2 maart 2020 12:01 
Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht <griffie@stichtsevecht.nl> 
CC: ll@studiotijdgat.nl 
Onderwerp: vragen vragenhalfuur inzake verleende omgevingsvergunning Stichting Islamitisch 
Centrum Stichtse Vecht 
 
 
Lokaal Liberaal wenst de navolgende vragen te stellen in het vragenhalfuur in de raad: 
 
Het vigerende bestemmingsplan Maarssenbroek Werkgebied geeft aan dat het perceel planetenbaan 
100 de bestemming kantoren heeft. In de verleende omgevingsvergunning staat dat de aanvrager 
"Maatschappelijke activiteiten" wenst te ontplooien in het perceel. In onze visie laat de bestemming 
"kantoren" de maatschappelijke activiteiten niet toe.  
 
Het vigerende bestemmingsplan Maarssenbroek Werkgebied stamt uit 2009. In de planregels is 
opgenomen: 
 
3. Gebruiksbepalingen 
3.1. Het is verboden gronden en bouwwerken te gebruiken, in gebruik te geven of te laten gebruiken 
op een wijze of tot een doel strijdig met de bestemming.  
 
Vragen: 
 
1. Hoe verhoudt zich de in de afgegeven vergunning genoemde Maatschappelijke activiteit tot de 
bestemming Kantoren? 
2. Bent u het met ons eens dat Maatschappelijke activiteiten niet hetzelfde is als Kantoren en dat 
daarmee de omgevingsvergunning niet verleend had mogen worden wegens strijdigheid met de 
gebruikbepalingen in de planregels van het vigerende bestemmingsplan? 
3. Wordt bij het verlenen van een omgevingsvergunning getoetst aan de wet Bibob, met name daar 
waar het gaat om de financiering van organisaties?  
4. Is deze vergunning aan de wet Bibob getoetst en wat was hiervan het resultaat? 
5. Zijn er meer vergunningen afgegeven op dit adres? Passen deze (wel) binnen de bestemming 
Kantoren? 
6. Zijn de afgegegeven vergunningen van tijdelijke aard? Zo ja, tot wanneer zijn deze afgegeven of 
mogen deze tussentijds  (bv. maandelijks, per kwartaal) worden opgezegd?  
7. Hoe staat het met de plannen voor het ontwikkelen van woningbouw in/op het perceel? Zijn deze 
door de verleende vergunning(en) van de baan?  
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Bas Verwaaijen 
Lokaal Liberaal 
 


